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Θεσσαλονίκη, 24/02/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Το  σπαράγγι  σε  κίνδυνο  για  δεύτερη  χρονιά,  με  προβλήματα  εργατικής
φύσης, προβλήματα έντονων καιρικών φαινομένων και προβλήματα διάθεσης
στις αγορές»

Κύριε, Υπουργέ,

ΟΊ παραγωγοί σπαραγγιών ζητούν και φέτος βοήθημα. Πέρυσι, το προϊόν ενισχύθηκε με
270 € το στρέμμα. Δυσοίωνη φαίνεται η κατάσταση με το σπαράγγι και φέτος, λίγο πριν τη
συγκομιδή, καθώς, υπάρχουν προβλήματα, λόγω του καιρού και λόγω έλλειψης εργατικού
δυναμικού για την συγκομιδή του. Όπως φαίνεται, υπάρχει σοβαρός κίνδυνος να ωριμάσει η
καλλιέργεια  και  να  πέσουν  οι  τιμές  παραγωγής.  Επίσης,  υπάρχει  πρόβλημα  στις
καλλιέργειες από τις πλημμύρες και τα λιμνάζοντα νερά των φετινών βροχοπτώσεων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε προς αποκατάσταση και επίλυση των ανωτέρω αναφερόμενων
προβλημάτων,  καθώς,  η  συγκομιδή  στο  σπαράγγι  ξεκινά  τέλος  Φεβρουαρίου  με  αρχές
Μαρτίου και τα προβλήματα που αναφέρθηκαν αφορούν στις καλλιέργειες όλης της χώρας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4648

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/3/2021




